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  Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 12. 12. 2016 v Býšti 

 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o 

změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomni zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří 
Kozák, Tomáš Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Omluveni:  

Za OÚ Býšť: Miloslava Vízková, tajemnice OÚ.  

Hosté: 7 osob dle prezenční listiny. 

Přítomno 14 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi Ing. Karel Picka a Ing. Hubert Dostál. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš Ležík DiS, Ladislav 
Mlateček, Romana Petříková, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. 
Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se:. Ing. Hubert Dostál, Ing. Karel Picka. 

Návrh byl schválen. 
 

Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Daniel Jirásek a 
Ladislav Mlateček. Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš Ležík DiS, Romana 
Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej 
Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Daniel Jirásek, Ladislav Mlateček. 
Návrh byl schválen 
 
Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 
3. Prodej pozemku obce Býšť, bezúplatný převod pozemků mezi obcí Býšť a Pardubickým 

krajem, předkupní právo obce na nákup nemovitého majetku. 
4. Schválení rozpočtového opatření č. V/2016 (V. změna rozpočtu 2016) 
5. Schválení rozpočtu obce Býšť pro rok 2017 včetně rozpočtů Sociálního fondu a Fondu rozvoje 

bydlení 
6. Schválení Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací pro obnovu v letech 2016 - 2025 

v obci Býšť 
7. Schválení čerpání finančních prostředků z investičního, rezervního fondu a fondu odměn ZŠ 

Býšť 
8. Schválení ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2016 a odpisového plánu ZŠ Býšť pro rok 2017 
9. Schválení ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2016 a odpisového plánu MŠ Býšť pro rok 2017 
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10. Schválení Obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 o místním poplatku za provoz systému 
shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

11. Schválení aktualizace Plánu rozvoje obce Býšť na období 2014 - 2018 
12. Diskuze 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  
Rozprava: nebyla 

 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Program zasedání zastupitelstva obce byl schválen. 
Usnesení č. 01/12/2016 
 
Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 19. 9. 2016 neměl nikdo z členů 
zastupitelstva námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva o činnosti rady obce za období od 19. 9. 2016 do 12. 12. 2016 
 

Z jednání rady obce ze dne 19. 9. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o výsledku jednání se SÚS Pardubice ve věci umístění dopravních zrcadel a jejich financování 

obcí Býšť, potřeby upřesnění dopravního značení na křižovatce silnice II/298 a III/29823 
- o výsledku měření radonu v ZŠ Býšť, kdy naměřené hodnoty jsou nižší než směrná hodnota 

pro rozhodování dle vyhlášky 307/2002 Sb., o radiační ochraně 
- o záměru přemístit servery krajské knihovny umístěné v budově Obecního úřadu Býšť 
- o zahájení řízení projednání 1. změny Územního plánu Býšť, kdy námitky lze podat do 7. 10. 

2016 na MÚ Holice, dokumentace je uveřejněna na úřední desce MÚ Holice a k dispozici 
v listinné podobě na OÚ Býšť. 

- o odvodnění silnice v Hrachovišti speciální vsakovací úpravou příkopů, bude zpracován 
projekt SÚS Pardubice 

-  o možnosti zajištění zástěn kontejnerů v Bělečku mobilními stěnami, tato možnost nebyla 
doporučena, zástěny kontejnerů se budou stavět ze ztraceného bednění. 

Rada obce projednala a schválila žádost redakční rady Obecního zpravodaje ve věci  
a) změny obsahu informací v sekci „Z jednání zastupitelstva a rady obce“ a to nadále 
uveřejňovat pouze usnesení ze zasedání zastupitelstva obce, nikoliv celé zápisy, jak je tomu 
doposud. Obec ušetří náklady na tisk zpravodaje. Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce jsou 
dnes již k dispozici v elektronické podobě na webových stránkách obce a v tištěné podobě na 
Obecním úřadě Býšť. 
b) posouzení otištění článku pana Rozmana s názvem „Zahrádkářská výstava a 
výsledek soutěže o Jablko Býště“. Tento článek obsahuje odstavce, které jsou v rozporu se 
statutem Obecního zpravodaje dle čl. III bod 4, který uvádí, že články urážlivé, směřované jako 
výlev zášti vůči konkrétní osobě nebudou ve zpravodaji otištěny. Situace byla konzultována 
s autorem článku, který trvá na uveřejnění článku bez korektury. 

Rada obce projednala a schválila žádost společnosti Babybox pro odložené děti – STATIM, z.s., se 
sídlem Pod Oborou 88, 104 Praha 10 – Hájek, IČ 27006891 o finanční dar ve výši 5000,-Kč.  
Příspěvek byl použit na výměnu stávajícího babyboxu umístěného v Pardubické nemocnici, který byl 
zastaralý a byl vyměněn za technicky moderně vybavený box zaměřený na zvýšenou bezpečnost 
vloženého dítěte. 
Rada obce projednala a schválila žádost Mgr. Aleše Svobody, Ph.D., bytem Bělečko čp. 112 o vydání 
souhlasu s uskutečněním svatebního obřadu dne 1. 10. 2016 snoubenců Aleše Svobody a Zuzany 
Látové v kapli Nanebevzetí Panny Marie v Bělečku, kterou má obec Býšť ve svém vlastnictví.  
Rada obce projednala v souladu se zákonem 561/2004Sb., školský zákon, § 23 odst. 5 schválila 
žádost ZŠ Býšť o povolení výjimky v počtu žáků v 6. třídě ve školním roce 2016/2017 
v předpokládaném počtu 32 žáků. Zvýšení počtu žáků nebude znamenat zhoršení kvality výuky a 
budou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví. 
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Rada obce projednala a neschválila žádost paní Miloslavy Vaňkové, bytem Vinec čp. 40, 293 01 
Mladá Boleslav, o změnu regulativu v Územním plánu Býšť k pozemku p. č. 315/27 v k. ú. Bělečko, 
kdy na původní ploše cca 3000 m2 byla povolena výstavba pouze jednoho rodinného domu. 
Vzhledem k velikosti pozemku žádala pí Vaňková o povolení výstavby ještě jednoho objektu. Rada 
obce posoudila zbylou výměru plochy Z7-Be-BV Územního plánu Býšť a bylo zjištěno, že pozemek 
žadatelky p. č. 315/27 v k. ú. Bělečko zasahuje do zastavitelné plochy pouze výměrou cca 1040 m2, 
což nesplňuje regulační podmínku minimální plochy 1200 m2 pro tuto lokalitu dle ÚP Býšť 
Rada obce byla informována starostkou o nedostatku Územního plánu Býšť v plochách RI – rekreace 
– plochy staveb pro rodinnou rekreaci, kde po konzultaci se zpracovatelem změny č. 1 ÚP Býšť 
doporučuje nastavení regulativ pro tyto plochy tak, aby bylo zřejmé, jak velké chaty je možné v těchto 
plochách stavět. 
Rada obce schválila nastavení regulativ pro plochy Územního plánu Býšť RI– rekreace – plochy 
staveb pro rodinnou rekreaci a doporučila předložit na jednání rady obce dne 3. 10. 2016 konkrétní 
regulativy vymezující velikosti a charakter objektů v plochách Územního plánu Býšť RI– rekreace – 
plochy staveb pro rodinnou rekreaci 
Rada obce byla informována o potřebě údržby pozemku obce kolem ČOV v Býšti, konkrétně pozemků 
p. č. 1291/1 a část p. p. č. 1291/7, 1291/6, 1291/3 vše v k. ú. Býšť a uložila obecnímu úřadu uveřejnit 
záměr zemědělského pachtu k pozemkům p. č. 1291/1 a část p. p. č. 1291/7, 1291/6, 1291/3 vše v k. 
ú. Býšť dle § 39 zákona 128/2000 Sb., o obcích. 
Rada obce projednala a schválila výsledek výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem „Herní prvky pro MŠ Býšť“. Celkem byli přímo osloveni 4 dodavatelé, podány byly celkem 
pouze 3 nabídky. Hodnoceno bylo dle kritéria nejnižší nabídkové ceny, kterou předložil uchazeč 
ALESTRA s.r.o. Kuřim, avšak technické provedení 2 ks herních prvků nesplňovalo požadavky ve 
výzvě k podání nabídek, proto komise pro otevírání obálek a hodnocení nabídek doporučila vyřadit 
tohoto uchazeče z dalšího hodnocení a přidělit zakázku uchazeči druhému v pořadí firmě FLORA 
SERVIS ČR s.r.o se sídlem v Brně za nabídkovou cenu 99.550,-Kč bez DPH. 
Rada obce projednala a schválila žádosti obce Býšť o finanční podporu Pardubického kraje 
z Programu obnovy venkova pro rok 2017. S odkazem na Plán rozvoje obce Býšť na období 2014 – 
2018 bylo navrženo použít finanční příspěvek z POV na drobnou akci s pořadím č. 2 - oprava schodů 
u pošty a obchodu v Býšti včetně výsadby a ošetření zeleně v této lokalitě. Jiný vhodný návrh nebyl.  
Rada obce projednala a schválila žádost firmy HelaPC s.r.o. se sídlem Lochenice čp. 20 o provedení 
dočasného převěsu optického kabelu zavěšením na sloupech veřejného osvětlení po dobu nezbytně 
nutnou v délce cca 900 m v lokalitě od křižovatky I/35 a II/298  s ukončením v lokalitě Přední obecnice 
na maximální dobu 3 let. 
 
Z jednání rady obce ze dne 3. 10. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o vyjádření Policie ČR, dopravního inspektorátu k žádosti obce o umístění dopravního 

zařízení, tj. dopravních zrcadel a k vyhrazenému parkování, kdy bylo konstatováno mimo jiné, 
že navrhované umístění dopravních zrcadel neřeší problém s rozhledy v křižovatkách, zvláště 
pak, jsou-li tyto rozhledy zasaženy vegetací zasahující do rozhledových poměrů. 
K vyhrazenému parkování nebyly připomínky. 

- o průběhu opravy místní komunikace v Hoděšovicích 
- o přípravě rozpočtu na rok 2017, kdy starostka vyzvala radní o podání podnětů pro tvorbu 

rozpočtu do konce října 
- o podání žádosti o finanční podporu z POV na Pardubický kraj na akci Úprava veřejného 

prostranství na p. p. č. 115/2, 121/3 a 1522 v k. ú. Býšť, opravou schodiště k poště a obchodu 
a výsadbou veřejné zeleně v dané lokalitě. 

- o přiznání finanční podpory z DSHO z programu obnovy venkova ve výši 75.000,-Kč pro rok 
2017, příspěvek bude použit na akci s nákladem do 150.000,-Kč např. zastávku u Koliby nebo 
zástěna pro kontejnery v Hrachovišti. 

- o procesu zpracování bioodpadu na kompostárně v Býšti a využívání vody z ČOV pomocí 
čerpadla k prolévání 

- o žádosti o povolení užívání místní komunikace na pozemku obce za účelem uložení 
vodovodní a kanalizační přípojky, kdy žadatel může využít svůj pozemek 

- o plánované akci podzimního posouzení funkční způsobilosti a servisní činnosti měřících 
systémů provozovaných v rámci lokální ochrany před povodněmi, kterou provede firma 
KOCMAN envomonitoring s.r.o. z Brna. 

- o zahájení územního a stavebního povolení na stavbu rybárny vč. zpevněných ploch a 
inženýrských sítí pro LD Vysoké Chvojno. 
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- o uzávěrce silnice III/29823 mezi obcí Býšť a Hrachovištěm 

Rada obce projednala a schválila smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti – IP-12-
2007820/VB2, Bělečko p. č. 12/1 – Chobotský – přípojka kNN, kterou je Obec Býšť povinna strpět na 
pozemku p. č. 687/1 v k. ú. Bělečko umístění a provozování zařízení distribuční soustavy v rozsahu 
dle GP č. 371-1007/2015 ze dne 9. 6. 2016 za jednorázovou náhradu ve výši 1210,-Kč vč. DPH. Pro 
tuto stavbu byla Radou obce Býšť schválena smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného 
břemene dne 4. 1. 2016 č. usnesením č.05/01/2016. 
Rada obce projednala a schválila cenovou nabídku na autorský dozor pro stavbu s názvem 
„Hoděšovice – oprava komunikace na p. p. č. 557/1“. V průběhu stavby byla zjištěna potřebnost 
autorského dozoru, především z důvodu změny vedení stávající dešťové kanalizace a posunutí 
zpomalovacího retardéru bude nutné tyto skutečnosti projektově zpracovat. Cena autorského dozoru 
je stanovena ve výši 440,-Kč za hod, se sazbou za výjezd 500,-Kč za den s platbou 7,-Kč za km vše 
bez DPH. 
Rada obce projednala a schválila žádost pana Jiřího Vančury z Hrachoviště o nákup 3 ks stolů pro 
stolní tenis v roce 2017 v celkové ceně do 35000,-Kč. Býšťské družstvo hráčů stolního tenisu je velmi 
aktivní a stávající stoly byly zakoupeny již před 15 lety a jejich pravidelnou instalací pro hru a zpětně 
pro uskladnění dochází k značenému opotřebení, zároveň tyto stoly jsou určeny i pro turnaje stolního 
tenisu v ZŚ Býšť. Bylo konstatováno, že 1 stůl by se mohl koupit ještě v tomto roce, pokud na to 
vyjdou rozpočtové finanční prostředky a nákup 2 ks stolů bude zařazen do rozpočtu pro rok 2017. 
Dále bylo zjištěno, že v současné době nejsou pro provozování hry stolního tenisu ve správním 
územní obce Býšť vhodné prostory. Bylo doporučeno projednat na poradě zastupitelů záměr výstavby 
kabin na fotbalovém hřišti s možnosti využiti prostorů i pro stolní tenis a zároveň projednat možnosti 
provozování této hry v ZŠ Býšť včetně uskladnění stolů. 
Rada obce byla informována starostkou o cenové nabídce firmy TS Antoš s.r.o. na úpravu herních 
prvků dětského hřiště v Býšti u Obecní hospody. Navrhovaná úprava herních prvků by měla přispět 
k zvýšení bezpečnosti dětí spolu s oplocením prostoru. Výměna dvou herních prků a instalace nových 
byla vyčíslena na 35.586,-Kč vč. DPH. Bylo rozhodnuto, že budou osloveni ještě další 2 dodavatelé za 
účelem zjištění nižší ceny. 
Rada obce byla informována starostkou o návrhu na zavlažování plochy fotbalového hřiště v Býšti, 
kdy za tímto účelem by mohl být proveden průzkumný vrt k zjištění spodní vody a tím prověření 
možnosti zavlažování plochy hřiště. Starostka obce zajistí provedení průzkumného vrtu k zjištění 
spodní vody za účelem prověření možnosti zavlažování plochy fotbalového hřiště v Býšti. 
Rada obce projednala a neschválila návrh na změnu regulativu ÚP Býšť pro místní část Býšť – povolit 
i střechy rovné, což bylo předloženo na základě návrhu nové výstavby RD Ing. Jaška a doporučení 
pořizovatele změny č. 1 ÚP Býšť.  
 
Z jednání rady obce ze dne 17. 10. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o termínech plesové sezóny v roce 2017: 
 7. 1. 2017 – Myslivecký ples 
 28. 1. 2017 – Hasičský ples 
 18. 2. 2017 – Bělečský ples 
 25. 2. 2017 – Obecní ples 
- o zahájení zadávacího řízení veřejné zakázky malého rozsahu na dodávku dopravního 

automobilu pro SDH Býšť, na tuto akci obec obdržela dotaci od Pardubického kraje ve výši 
100.000,-Kč 

- o výsledku poptávkového řízení na úpravu herních prvků dětského hřiště u Obecní hospody 
v Býšti. Všichni oslovení dodavatelé odmítli úpravu provést s odůvodněním zachování 
certifikace výrobku od původního dodavatele. 

- o počtu odevzdaných smluv na odvádění odpadních vod, všechny smlouvy jsou odevzdány 
z Hrachoviště, nejméně odevzdaných smluv je z Hoděšovic. 

- o průběhu prací na opravě místní komunikace v Hoděšovicích s fotodokumentací, konečný 
povrch by měl být položen v termínu od 24. 10. 2016 

- o záměru zřízení studny u fotbalového hřiště v Býšti, kdy je v jednání provedení vrtu, který se 
uskuteční co nejdříve. 

- o jednání ve věci změny č. 1 ÚP Býšť s pí Vaňkovou, majitelkou pozemků v Bělečku, kdy ji 
byla k její spokojenosti podrobně vysvětlena situace posouzení jejich pozemků ve vztahu na 
změnu ÚP a podaného požadavku. 
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- o potřebě zvýšení příspěvku pro provoz SK Sokol Býšť z.s. pro rok 2017 o 30.000,-Kč 
z důvodu zvýšení členské základny. 

Rada obce projednala a schválila výsledek výběrového řízení veřejné zakázky malého rozsahu na 
stavební práce s názvem „Bělečko – zástěna pro kontejnery“. V zadávacím řízení byli přímo osloveni 
tři dodavatelé. Cenová nabídka byla podána v řádném termínu pouze jedna. Vzhledem k tomu, že 
nabídková cena, se splněním všech podmínek zadávacího řízení, odpovídá ceně v místě obvyklé a 
v souladu se směrnicí Rady obce č. 3/2011 přiděluje rada obce realizaci této veřejné zakázky 
jedinému uchazeči Agrostav Pardubice a.s., Hostovická 231, Černá za Bory, 533 01 Pardubice, IČ 
46506063 za nabídkovou cenu 99.454,70Kč vč. DPH. 
Rada obce projednala a schválila žádost o změnu územního plánu v obci Bělečko Ing. Martina 
Hetycha, bytem Bělečko čp. 35, kdy žádá o změnu regulativu ÚP stávající zástavby – plochy pro 
bydlení SV v Bělečku a to konkrétně zastavitelnost z 25 % plochy pozemku zvýšit na 40 %. 
V návaznosti na poradu zastupitelů bylo domluveno, že tato regulativa pro SV v Bělečku budou 
změněna na 45 % zastavitelnosti plochy. 
Rada obce byla informována o žádosti Ing. Ludmily Aurové, bytem Býšť čp. 189 ve věci zařazení do 
investičního plánu na rok 2017: 

a) vybudování chodníku podél silnice II/298 směrem na Bělečko k poslednímu domu 
v Býšti 

b) zvážit instalaci tzv. zpomalovacího dynamického semaforu, který je běžně k vidění 
v obcích např. – Krucemburk (Vysočina). 

V návaznosti na poradu zastupitelů bylo domluveno, že je zapotřebí nejdříve vyřešit dešťovou 
kanalizaci v tomto úseku a to v návaznosti s rekonstrukcí II/298 mezi Býští a Bělečkem, kterou plánuje 
Pardubický kraj. Vybudování chodníku dle platných právních norem bude v dané lokalitě problémové 
z důvodu nedostatku místa. 
Rada obce byla informována starostkou o návrhu prodeje některých nevyužívaných strojů a zařízení, 
které jsou v majetku obce, konkrétně obracečka píce a bubnová sekačka (lze využít pro zapojení 
k malotraktoru) a elektrocentrála (bývalá vojenská technika, pozn. na benzín). Bylo řečeno, že je třeba 
se naučit tato zařízení používat a využívat a pro elektrocentrálu je nezbytné provádět preventivní 
údržbu tak, aby byla použitelná. Rada obce prodej strojů a zařízení v majetku obce Býšť - obracečky 
píce, bubnové sekačky (pro zapojení za malotraktor), elektrocentrály neschválila. 
Rada obce projednala a neschválila žádost pana Michaela Hanouska, bytem Býšť čp. 236, o pronájem 
části pozemku 221/3 v místě podél části pozemku p. č. 350/15 vše v k. ú. Býšť, za účelem parkování 
osobního automobilu, s odůvodněním zajištění obslužnosti této lokality především odvozu odpadů a 
přístupu IZS. 
Rada obce projednala a schválila žádost Hospicu Anežky České, se sídlem Červený Kostelec, ul. 5. 
května čp. 1170, o poskytnutí finančního daru na náklady spojené s provozem a rozvojem služeb 
hospice a Mobilního hospice Anežky České. Vzhledem k tomu, že toto zařízení mohou využívat i 
občané správního obvodu Býště souhlasí rada obce s poskytnutí finanční podpory ve výši 5.000,-Kč 
pro rok 2017. 
Rada obce, na návrh starostky, jmenovala pí Elenu Hodačovou, bytem Býšť čp. 257 členkou Školské 
a kulturní komise Rady obce Býšť od 1. 11. 2016. 
Rada obce projednala a schválila smlouvu o poskytnutí účelové dotace na požární techniku a věcné 
prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných hasičů obce z rozpočtu Pardubického kraje 
2016 ev. č. OKŘ/16/24315 na pořízení dopravního automobilu včetně nezbytných úprav ve výši 70% 
ze skutečných nákladů, maximálně však 100.000,-Kč. 
 
Z jednání rady obce ze dne 31. 10. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o novém napojení veřejného osvětlení v ulici za „Seidlovými podél fotbalového hřiště v Býšti 

z důvodu závady na stávajícím kabelu pod komunikací  I/35, bylo domluveno, že kabel bude 
veden po hranici pozemku obce. 

- o souhlasném vyjádření ŘSD k umístění dopravního zařízení – zrcadla proti výjezdu z místní 
komunikace na silnici I/35 v lokalitě „ u Seidlů“ 

-  o nabídce Hasičského záchranného sboru Pardubického kraje na přistoupení k jednotnému 
navigačnímu systému, pro naší JSDH by to znamenalo pořízení tabletu a SIM karty s datovým 
tarifem, tato služba nabízí kromě navigace JSDH na místo řešení, také společnou operační 
situaci, příkaz k výjezdu s podrobným popisem události, přijímání on-line aktualizované 
informace s přepočtem trasy jízdy. Bylo domluveno, že JSDH Býšť bude tímto zařízením 
vybavena. 
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-  o odpovědi Pardubického kraje na nabídku obce na bezúplatný převod silnice v majetku obce 
mezi kapličkou a zastávkou BUS v Bělečku, kdy Pardubický kraj neprojevil zájem.  

-  o prodloužení dohod s ÚP Pardubice na 2 pracovní místa do 31. 3. 2017. 
-  o souhrnu svozu textilu za 3. Q 2016 firmou DIMATEX CS, spol s r.o. ve výši 800 kg, což je 

téměř o 300 kg více než obvykle. 
-  o jednání na Městském úřadu Holice ve věci řízení o změně č. 1 ÚP Býšť – projednány další 

návrhy a připomínky. 
Rada obce projednala a schválila smlouvu o pachtu se Zemědělskou akciovou společností Býšť, IČ 
25279327, se sídlem Býšť čp. 169, o celkové výměře 16,1262 ha, za cenu u trvalých travních porostů 
1900,-Kč/ha/rok a u orné půdy za cenu 2300,-Kč/ha/rok na dobu od 1. 1. 2016 do 31. 12. 2022. 
Rada obce projednala a schválila nájemní smlouvu s firmou HelaPC se sídlem Lochenice 20, IČ 
2599928, o nájmu nemovité věci - sloupů veřejného osvětlení umístěných podél silnice II/298 v Býšti 
v lokalitě od křižovatky silnice I/35 se silnicí II/298 s ukončením u „Přední obecnice“, za účelem 
převěsu optického kabelu. 
Rada obce byla informována o neúspěšném výběrovém řízení na dodávku dopravního automobilu pro 
SDH v Býšti, kdy nebyla podána žádná nabídka. Rada obce zrušila toto zadávací řízení, doporučuje 
projednat s hasiči znovu technické parametry požadovaného dopravního automobilu a na základě 
nových skutečností, včetně posunutí termínu plnění bude vypsáno nové výběrové řízení.  
Radě obce byl předložen návrh na přehodnocení potřebnosti změny Organizačního řádu OÚ Býšť a to 
konkrétně trvání pozice tajemníka. Důvodem tohoto návrhu bylo zjištění, že tajemníkovi, co by 
vedoucímu úřadu, není dlouhodobě umožněno vykonávat jeho povinnosti dané zákonem o obcích a 
zákonem o úřednících územně samosprávných celků, kdy by měl tajemník plnit úkoly statutárního 
orgánu zaměstnavatele vůči zaměstnancům zařazeným do obecního úřadu. Bylo řečeno, že starostka 
pozici tajemníka nepotřebuje a bude si zajišťovat úkoly plynoucí z platných právních předpisů pro 
pozici tajemníka sama. Tajemnice upřesnila v další diskuzi, o jaké úkoly se jedná a jaké důsledky má 
nedodržení respektování této pozice v roli zaměstnavatele (např. neplatnost pracovních smluv, náplní 
práce či stanovení platových tarifů zaměstnancům zařazených do obecního úřadu.) Bylo domluveno, 
že rozhodnutí v dané věci bude na příštím jednání rady obce po bližším seznámení se s vzniklou 
problematikou. 
Rada obce projednala žádost sl. Kristýny Kolářové, nájemkyně v objektu obce Býšť Obecní hospody 
Bumbálka o: 

a) schválení vymalování sálu a výměně obložení v sálu a předsálí 
b) schválení alternativního vytápění sálu pomocí krbových kamen s výměníkem bez 

použití plynu 
c) nákup nových krbových kamen do výčepu, který by financovala obec 

Bylo řečeno, že malování a výměna obložení je možná a to v souladu se smlouvou o nájmu, co se 
týká alternativního vytápění, bude třeba prověřit možnosti kapacity komína, do kterého je 
pravděpodobně sveden kouřovod z výčepu a dále je nepřípustné pořizovat krbová kamna 
s výměníkem, vytápění plynem je nezbytné pro temperování ostatních ploch objektu, jako kuchyňka, 
toalety či úklidová místnost. Krbová kamna ve výčepu nejsou součásti vybavení dle smlouvy o nájmu, 
potažmo protokolu o předání objektu.  Nájemce si pořídí krbová kamna na svůj náklad a po ukončení 
nájmu mu zůstanou v jeho vlastnictví.   
Rada obce po konzultaci na MÚ Holice a s Ing. Arch. Vašatovou znovu projednala a schválila 
nastavení regulativ Územního plánu Býšť pro plochy RI -  pro rodinnou rekreaci a to: 

  -  plocha objektu max. 50 m2 s výškou hřebene nad rostlým terénem max. 7 m, s max. 
podkrovím. 

  -  zastavitelnost pozemku max. 40%.  
 

Z jednání rady obce ze dne 14. 11. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
a) o celkovém počtu odevzdaných smluv na odvádění odpadních vod, kdy v Býšti z 322 

přípojek bylo předáno 276 smluv, v Hoděšovicích ze 134 přípojek bylo předání 116 
smluv a v Hrachovišti z 37 přípojek bylo předáno 33 smluv. 

b) o cenové nabídce na dodávku radlice na zimní údržbu (shrnování sněhu) se 
zapojením za stávající traktor. Dodavatel firma Cerea a.s. Pardubice, nabídková cena 
radlice typu ZR T 2400 je ve výši 27.346,-Kč vč. DPH 

c) o zprovoznění veřejného osvětlení v ulici za Seidlovými 
d) o dosadbě poškozených nebo uschlých dřevin vysázených v rámci projektu Krajinná 

zeleň v Býšti, na jaře bude nutné zrevidovat kompletní výsadbu a provést potřebnou 
dovýsadbu.  
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Rada obce projednala a schválila dodatek č. 1 ke smlouvě č. OKŘ/16/24315 o poskytnutí účelové 
dotace na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany jednotky sboru dobrovolných hasičů 
obce z rozpočtu Pardubického kraje 2016. Dodatkem se posouvá písemné vyúčtování této dotace z 9. 
12. 2016 na 30. 6. 2016 a plnění poskytovatele s termínem do 31. 12. 2016. 
Rada obce projednala návrh cenových nabídek na výměnu plynového kotle v Obecní hospodě Býšť 
včetně vyvložkování komína v těchto cenách včetně DPH: 

-  ILLIOS, s.r.o. se sídlem v Hoděšovicích čp. 65 – 96.978,-Kč 
- Jiří Klapka, VODO-TOPENÍ-PLYN, se sídlem Sezemice – 94.960,-Kč 
- Josef Centner – VODO-TOPENÍ-DOMOVNÍ PLYNOVODY se sídlem v Býšti čp. 

150 – 85.000,-Kč 
- cenový odhad investice dle nájemce  - 77.893,30Kč 

Zakázka na výměnu plynového kotle byla přidělena uchazeči Josef Centner, VODO-TOPENÍ-
DOMOVNÍ PLYNOVODY se sídlem v Býšti čp. 150 za cenu 85.000,-Kč vč. DPH. 
Rada obce projednala žádost p. Vojtěcha Kováře, bytem Hoděšovice 145, o zřízení nové kanalizační 
přípojky v Hoděšovicích k jeho rodinnému domu s odůvodněním, že stávající kanalizační přípojka má 
malý spád a tím znemožňuje využití jeho ČOV. P. Kovář ke své žádosti však nepřipojil výškové 
odtokové poměry v reálných číslech. Rada obce z důvodu neúplných podkladů pro rozhodnutí v dané 
věci a pověřila starostku obce o zajištění prověření výškových a odtokových poměrů této kanalizační 
přípojky. 
Rada obce projednala a schválila žádost pana Vojtěcha Dubrovského, bytem Býšť čp. 218, o svolení 
umístění sídla jeho firmy do objektu obce Býšť čp. 218, kde v současné době žije. Jedná se o firmu 
v oblasti IT zabývající se softwarovými službami. 
Rada obce na návrh starostky obce zrušila pracovní pozici tajemníka Obecního úřadu Býšť z důvodu 
nadbytečnosti v souladu s ustanovením § 52 písm. c) zákona č. 262/2006 Sb., zákoníku práce a 
v souladu se zvláštním zákonem č. 312/2002 Sb., o úřednících územně samosprávných celků a 
změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů ke dni 31. 12. 2016. 

 
Z jednání rady obce ze dne 28. 11. 2016 

Rada obce byla informována o běžných informacích: 
- o podání žádosti o přehodnocení rozhodnutí o zamítnutí umístění splaškové kanalizace a 

vodovodní přípojky na parcele p. č. 1339 v k. ú. Býšť, kdy byly doloženy nové skutečnosti. Bylo 
doporučeno tajemnicí prověřit, zda bylo dokončeno správní řízení a dále postupovat dle 
správního řádu. Vzhledem k novým skutečnostem rada obce doporučila obecnímu úřadu 
umožnit umístění inženýrských sítí dle žádosti do pozemku obce Býšť. 

- o počtu a výši neuhrazených poplatků za „TKO“ za období 2012 – 2016, kdy poplatek 
neuhradilo celkem 34 poplatníků v celkové částce 24.792,-Kč. 

- o plánované kontrole Státního úřadu inspekce práce na provoz ČOV v Býšti dne 30. 11. 2016, 
v souvislosti s tímto byla rada obce informována o vyčištění přečerpávacích stanic kanalizace a 
výsledku jednání s Langrovými z Hrachoviště 

- o závěrečném vyhodnocení akce  - Kanalizace a ČOV Býšť ve vztahu k SFŽP, kterou provádí 
firma Allowance s.r.o. Praha. 

- o možnosti přímého nákupu nového dopravního automobilu pro SDH Býšť za akční cenu 
724.000,- vč. DPH. Bylo řečeno, že bude vypsáno poptávkové řízení v souladu se směrnicí 
Rady obce Býšť č. 3/2011 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 

- o cenových nabídkách na provedení zkušebního vrtu na hřišti v Býšti s tím, že jako 
nejvýhodnější se jeví nabídka firmy AZ AQUA-GARDEN s.r.o. Pardubice s poskytnutím 
kompletních služeb za částku 55.000,-bez DPH, přidělení této zakázky je v pravomoci 
starostky obce. 

- o výsledku jednání s panem Kovářem z Hoděšovic a posouzení výškových odtokových poměrů 
splašků pro realizaci kanalizační přípojky, kdy bylo konstatováno, že spád je dostačující, nutno 
prověřit ještě spád jednotné kanalizace v úseku mezi šachtami v dané lokalitě (provede pan 
Mlateček a pí Petříková) 

Rada obce projednala a schválila výsledek zadávacího řízení veřejné zakázky malého rozsahu 
s názvem „Projektová dokumentace – dešťová kanalizace Býšť“.  Celkem byli osloveni přímo 3 
dodavatelé, z nichž podal cenovou nabídku pouze jeden uchazeč a to VIS-Vodohospodářsko-
inženýrské služby, spol. s r.o., Hradec Králové s cenovou nabídkou ve výši 132.990,-Kč bez DPH. 
Hodnotící komise z pohledu ceny v místě obvyklé doporučila zadavateli zadat veřejnou zakázku 
tomuto jedinému uchazeči a to i s odkazem na směrnici Rady obce 3/2011 o zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu. 
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Rada obce projednala a schválila smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. 
P/VB/IS/2016/026 navrhovanou Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, státní příspěvkovou organizací, se 
sídlem Na Pankráci 546/56, 140 00 Praha 4, jejímž předmětem je oprávnění obce Býšť umístění 
stavby Kanalizace a ČOV Býšť a právo provozovat vedení, vstupovat, vjíždět na nemovitosti 
povinného ŘSD Praha, a to v souvislosti se zřízením, stavebními úpravami, opravami a provozováním 
inženýrské sítě – vedením. Na pozemku ve vlastnictví povinného p. č. 1429/16 v k. ú. Býšť, na kterém 
je umístěna stavba silnice I/35. Služebnost je jednorázově zpoplatněna částkou 26.692,-Kč, kterou 
zaplatí obec Býšť jako strana oprávněná. 
Rada obce projednala a schválila příkazní smlouvu mezi Obcí Býšť a firmou KALVODA SLUŽBY 
s.r.o., kterou se ruší příkazní smlouva č. 2/2015 ze dne 15. 4. 2015. Důvodem nové příkazní smlouvy 
jsou připomínky ze strany SFŽP k textu původní smlouvy, které byly akceptovány. Smlouvou budou 
zajištěny administrativní úkony spojené s provozováním splaškové kanalizace a ČOV v Býšti, 
Hoděšovicích a Hrachovišti. Cena zůstává beze změny. 
Rada obce projednala a schválila Směrnici Rady obce Býšť č. 1/2016 pro zadávání veřejných zakázek 
malého rozsahu, která je zpracována v souladu s novým zákonem o zadávání veřejných zakázek a 
zjednodušuje stávající procesy pro zadávání těchto zakázek obcí Býšť s tím, že zakázky nad 500 tis. 
Kč budou zadávány na základě „zadávacího řízení“, specifikovaném tímto předpisem.  
Rada obce projednala a schválila dodatek č. 1 Směrnice Rady obce Býšť č. 1/2015, kterou se zavádí 
stočné na správním území obce Býšť. Dodatkem se mění pouze příloha č. 2 tyto směrnice „Kalkulace 
ceny stočného“, kdy nově se stanoví cena stočného pro rok 2017 přílohou č. 2 s názvem „Plánovaná 
kalkulace cen pro vodné a stočné pro kalendářní rok 2017“, kdy vodné není stanoveno a stočné je 
stanoveno ve výši 28,01 Kč včetně DPH /m3. Stanovení stočného je v souladu s vyhláškou č. 
428/2001 Sb., k provedení zákona o vodovodech a kanalizacích. 
Rada obce projednala a schválila na návrh paní starostky zřízení nové pracovní pozice -  
referentského místa k 1. 1. 2017 se zařazením do obecního úřadu, v pozici úředník (katalogové 
zařazení referent státní správy a samosprávy), s odůvodněním zajištění agendy správy majetku obce, 
monitoringu dotačních titulů, procesu investic a veřejných zakázek obce. 

 
Ostatní body budou projednány samostatně. 

 
Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/12/2016 
 
2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

 
a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl Radomír Sovák. Finanční výbor zasedal ve 

dnech 17. 10. a 28. 11. 2016 s programem: 
- Zpráva z dílčího přezkoumání hospodaření za období 1-8/2016 

- Rozpočtové opatření č. V/2016 

- Rozpočet obce na rok 2017 včetně rozpočtu SF a FRB 

- Kontrola výkazu FIN (plnění rozpočtu) za období 9-10/2016  

- Informace o aktuálním stavu bankovních účtů. 

b) Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl Karel Picka. 
Kontrolní výbor zasedal ve dnech 17. 10. 2016 a 28. 11. 2016 a provedl kontrolu plnění 
usnesení ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 19. 9. 2016 a z jednání rady obce ze 
dne 5. 9., 19. 9., 3. 10., 17. 10., 31. 10 a 14. 11. 2016 
V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Podrobné výsledky kontroly jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v knize zápisů. 

      Rozprava: nebyla   
Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/12/2016 
 

3. Prodej pozemku obce Býšť, bezúplatný převod pozemků mezi obcí Býšť a Pardubickým 
krajem, předkupní právo obce nemovitého majetku 
 
a) Rada obce projednala žádost pana Miloše Valenty, bytem Palachová 1105/4, Hradec Králové, o 

koupi pozemku obce p. č. 36/13 v k. ú. Býšť o výměře 442 m2 s odůvodněním rozšíření 
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stávající zahrady na pozemku žadatele p. č. 36/12 v k. ú.  Býšť. Pozemek obce Býšť p. č. 36/13 
v k. ú. Býšť není obcí využíván, není k němu přístup po pozemcích obce.  
Rada obce doporučuje prodej tohoto pozemku za cenu 100,-Kč za m2. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku obce Býšť p. č. 36/13 v k. ú. Býšť 
zapsáno na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice, 
o výměře 442 m2 panu Miloši Valentovi, bytem Palachová 1105/4, Hradec Králové za cenu 100,-
Kč za m2. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/12/2016 

 

b) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje schválit bezúplatný převod pozemků 

obce Býšť do vlastnictví Pardubického kraje zdůvodněný snahou sjednotit stavby silnic II. a III. 
třídy jejich vlastníkem je Pardubický kraj. Jedná se o tyto pozemky. 

- p. č. 1353/5 o výměře 181 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/7 o výměře 198 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/13 o výměře 42 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1363/14 o výměře 72 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 

vše v obci Býšť v k. ú. Býšť, zapsaných na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický 
kraj, Katastrální pracoviště Pardubice. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků obce Býšť 

- p. č. 1353/5 o výměře 181 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/7 o výměře 198 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/13 o výměře 42 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1363/14 o výměře 72 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 

vše v obci Býšť v k. ú. Býšť, zapsaných na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický 
kraj, Katastrální pracoviště Pardubice, do vlastnictví Pardubického kraje. 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/12/2016 

 
c) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje schválit návrh Správy a údržby 

Pardubického kraje na majetkové vypořádání pozemků po dokončené stavby chodníku 
v Hoděšovicích, doloženo GP č. 370-69/2016 ze dne 21. 9. 2016 v tomto rozsahu: 

- pozemek p. č. 556/5 – o výměře 674 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace, oddělený od 
pozemku 556/1, ostatní plocha, silnice přejde bezúplatně z majetku Pardubického kraje do 
majetku Obce Býšť, zapsáno na LV č. 102 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, 
katastrální pracoviště Pardubice. 

- pozemek p. č. 556/6 – o výměře 47 m2, ostatní plocha, silnice, oddělený od pozemku p. č. 
556/4 přejde bezúplatně z majetku Obce Býšť do majetku Pardubického kraje, zapráno na 
LV č. 10001 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků dle GP č. 370-
69/2016 ze dne 21. 9. 2016 v tomto rozsahu: 
- pozemek p. č. 556/5 – o výměře 674 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace, oddělený od 

pozemku 556/1, ostatní plocha, silnice, z majetku Pardubického kraje do majetku Obce 
Býšť, zapsáno na LV č. 102 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální 
pracoviště Pardubice. 

- pozemek p. č. 556/6 – o výměře 47 m2, ostatní plocha, silnice, oddělený od pozemku p. č. 
556/4 z majetku Obce Býšť do majetku Pardubického kraje, zapráno na LV č. 10001 u 
Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice. 

 
Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/12/2016 

 
d)  Rada obce projednala a zastupitelstvu obce nedoporučuje schválit návrh LD Vysoké Chvojno 

na předkupní právo prodeje chaty ev. č. 60, umístěné na p. p. č. 4700/15 v k. ú. Holice 
v Čechách, zapsáno na LV 3202 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální 
pracoviště Pardubice. Kupní cena byla stanovena ve výši 115.000,-Kč. Chata je postavena na 
pozemku v podílovém spoluvlastnictví, do kterého patří i obec Býšť. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce neschvaluje využití předkupního práva prodeje chaty ev. č. 
60, umístěné na p. p. č. 4700/15 v k. ú. Holice v Čechách, zapsáno na LV 3202 u Katastrálního 
úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice.  
 

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/12/2016 
 
e) Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje schválit majetkové vypořádání 
pozemků mezi obcí Býšť a Pardubickým krajem. Jedná se o pozemky dotčené tělesem chodníku 
v Býšti podél silnice II/298 a pozemky samotného tělesa silnice II/298 v úseku od křižovatky se 
silnicí I/35 po křižovatku se silnicí III/29823. 

 Z pozemku Pardubického kraje p. č. 1363/6 o výměře 29963 m2, ostatní plocha, silnice, byly 
odděleny tyto pozemky pod stavbou chodníku se záměrem bezúplatného převedení do vlastnictví 
Obce Býšť: 
 

p. p. č. výměra v m2 p. p. č. výměra v m2 

1363/19 4053 1363/20 948 

1363/21 907 1363/22 129 

1363/23 128 1363/24 111 

1363/25 65 1363/26 41 
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1363/27 24 1363/28 5 

 
a z pozemku Pardubického kraje p. p. č. 1370, o výměře 7831 m2, ostatní plocha, silnice byl 
oddělen pozemek p. p. č. 1370/2 o výměře 111 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace také se 
záměrem bezúplatného převodu do vlastnictví obce Býšť, vše zapsáno na LV č. 440 u 
Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice, vše v k. ú. Býšť. 
 
Dále z pozemků ve vlastnictví Obce Býšť: 

i. p. p. č.180/16 o výměře 106 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace byl oddělen pozemek 
180/21 o výměře 16 m2, ostatní plocha, silnice se záměrem bezúplatného převedení do 
vlastnictví Pardubického kraje.  

ii.  p. p. č. 1363/13 o výměře 350 m2, ostatní plocha silnice, byly odděleny pozemky p. č. 
1363/29 o výměře 87 m2, ostatní plocha, silnice, a p. p. č. 1363/30 o výměře 13m2, ostatní 
plocha, silnice, se záměrem bezúplatného převedení do vlastnictví Pardubického kraje. Zbylá 
část pozemku p. č. 1363/13 o výměře 270 m2 mění způsob využití na ostatní komunikace.   

iii. p. p. č. 1363/14 o výměře 72 m2, ostatní plocha, silnice, byl oddělen pozemek p. č. 1363/31o 
výměře 47 m2, ostatní plocha silnice se záměrem bezúplatného převedení do vlastnictví 
Pardubického kraje. Zbylá část pozemku p. č. 1363/14 o výměře 25 m2 mění způsob využití 
na ostatní komunikace.  

vše zapsáno na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště 
Pardubice, vše v k. ú. Býšť. 

Toto majetkové vypořádání je v souladu s GP pro rozdělení pozemků č. 905-25/2015 ze dne 31. 3. 
2016 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemků: 
a) z vlastnictví Pardubického kraje do vlastnictví Obce Býšť v tomto rozsahu: 

p. p. č. výměra v m2 p. p. č. výměra v m2 p. p. č. výměra v m2 

1363/19 4053 1363/20 948 1363/21 907 

1363/22 129 1363/23 128 1363/24 111 

1363/25 65 1363/26 41 1363/27 24 

1363/28 5 1370/2 111 

vše zapsáno na LV č. 440 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště 
Pardubice, vše v k. ú. Býšť. 

b) z vlastnictví Obce Býšť do vlastnictví Pardubického kraje v tomto rozsahu: 
p. č.  180/21 o výměře 16 m2, p. č. 1363/29 o výměře 87 m2, 1363/30 o výměře 13m2, č. 
1363/31 o výměře 47 m2, 
vše zapsáno na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště 
Pardubice, vše v k. ú. Býšť.  
Vše v souladu s GP pro rozdělení pozemků č. 905-25/2015 ze dne 31. 3. 2016 

 
Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 08/12/2016 

 
4. Schválení rozpočtového opatření č. V/2016 (V. změna rozpočtu 2016) 
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Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočtového opatření č. 
V/2016 (V. změna rozpočtu na rok 2016) v tomto rozsahu: 

Příjmy 
  DPH 1 000 000 Kč 

 Dotace od Úřadu práce  dle skutečnosti 
 Finanční prostředky z minulých let - snížení -374 000,00 Kč 
 

   Výdaje 
  Les - materiál 15 000 Kč 

 Les - služby 100 000 Kč 
 Kanalizace - el. energie 120 000 Kč 
 Kanalizace - služby telekomunikací 10 000 Kč 
 Kanalizace - ostatní služby 100 000 Kč 
 Nebytové prostory - el. energie 30 000 Kč 
 Nebytové prostory - opravy a údržby (kotel hospoda) 85 000 Kč 
 Veřejné osvětlení - opravy a údržba 50 000 Kč 
 Bezpečnost a veřejný pořádek - služby 11 000 Kč 
 Bankovní poplatky 5 000 Kč 
 Platby daní a poplatků (DPH např. ze stočného) 100 000 Kč 
 Platy,  SP, ZP (návaznost na dotaci z Úřadu práce)  dle skutečnosti 
  

Změny rozpočtu v oblasti daňových příjmů, zaúčtování dotací a s nimi souvisejících výdajů, které 
obec obdrží po schválení RO č. V/2016, zaúčtování přesunů mezi položkami v rámci paragrafů 
může provést účetní obce bez předchozího schválení zastupitelstvem. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. V/2016 (V. změna rozpočtu 
na rok 2016)  
 
Rozprava: nebyla 
  
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 09/12/2016 

 
5. Schválení rozpočtu obce Býšť pro rok 2017 včetně rozpočtů Sociálního fondu a Fondu 

rozvoje bydlení 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení rozpočet Obce Býšť pro rok 
2017, který je vyrovnaný, včetně rozpočtů fondů pro rok 2017 a to Sociálního fondu a Fondu 
rozvoje bydlení, který je schodkový a schodek bude kryt zůstatkem finančních prostředků 
z minulých let. Kompletní znění rozpočtu Obce Býšť pro rok 2017 včetně rozpočtů fondů je přílohou 
č. 1 tohoto zápisu. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet Obce Býšť pro rok 2017, včetně rozpočtů 
fondů – Sociálního fondu a Fondu rozvoje bydlení. 

 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
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Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 10/12/2016 
 
 

6. Schválení plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací pro obnovu v letech 2016 – 2025 
v obci Býšť 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje ke schválení plán financování obnovy 
vodovodů a kanalizací na období 2016 - 2025 předložený firmou KALVODA SLUŽBY s.r.o., která 
pro obec Býšť zajišťuje metodicky technicko-provozní činnost při provozování kanalizace a ČOV. 
Na jednotlivé roky bude uvolněno pro obnovu kanalizace 200 tis.Kč 

 
 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje plán financování obnovy vodovodů a kanalizací pro 

obnovu v letech 2016 – 2025 v obci Býšť. 
 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 11/12/2016 

 
7. Schválení čerpání finančních prostředků z investičního, rezervního fondu a fondu odměn ZŠ 

Býšť 

Rada obce projednala žádost ZŠ Býšť o čerpání finančních prostředků: 
a) z rezervního a investičního fondu do výše 250.000,-Kč - na nákup vybavení do cvičné 

kuchyně (kuchyňská linka, sporáky, nábytková sestava do celkové částky 120.000,-Kč).  
Zbylých 130.000,-Kč  bude použito na opravu podlahy, obložení a vymalování a to 
postupně do konce března 2017. 

b) z fondu odměn a rezervního fondu do výše 187.000,-Kč – na použití dofinancování 
mzdových nákladů do výše 100.000,-Kč, částka ve výši 87.000,-Kč bude použita na 
odvody sociálního a zdravotního pojištění, přídělu do FKSP a popřípadě na dofinancování 
nepředvídatelných výdajů na provoz ZŠ Býšť 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje čerpání finančních prostředků z fondů ZŠ Býšť 
v tomto rozsahu: 

a) z rezervního a investičního fondu do výše 250.000,-Kč - na nákup vybavení do cvičné 
kuchyně s postupným čerpáním do konce března 2017. 

b) z fondu odměn a rezervního fondu do výše 187.000,-Kč – na použití dofinancování 
mzdových nákladů, odvodů sociálního a zdravotního pojištění, přídělu do FKSP a 
popřípadě na dofinancování nepředvídatelných výdajů na provoz ZŠ Býšť 

 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
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Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 12/12/2016 
 

8. Schválení ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2016 a odpisového plánu ZŠ Býšť pro rok 2017 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje schválit žádost ZŠ Býšť: 
a) o ponechání odpisů z hmotného investičního majetku ze souboru movitých věcí a 

odpisu budov pro služby obyvatelstvu za rok 2016 v celkové výši 443.578,-Kč. Tyto 
finanční prostředky budou využity k případné opravě budov ZŠ Býšť a pořízení 
investičního majetku se souhlasem zřizovatele.  

b) o schválení odpisového plánu ZŠ Býšť na rok 2017, který byl sestaven na základě 
ČÚS č. 708 Českého účetního standartu. Kdy roční odpis pro rok 2017 je ve výši: 
- z budov pro služby obyvatelstvu 353.724,-Kč  
- ze samostatné věci a souborů movitých věcí 89.328,-Kč 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje:  
a) ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2016 ve výši 443.578,-Kč a jejich využití 
k případné opravě budov ZŠ Býšť a pořízení investičního majetku se souhlasem 
zřizovatele. 
b) odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2017 

 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 13/12/2016 
 

9. Schválení ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2016 a odpisového plánu MŠ Býšť pro rok 2017 

Rada obce projednala žádost MŠ Býšť o ponechání odpisů za rok 2016 a schválení odpisového 
plánu na rok 2017. Odpisy z dlouhodobého majetku za rok 2016 ve výši 47.252,-Kč budou 
převedeny do fondu reprodukce majetku. Odpisový plán na rok 2017 dle platného usnesení 
zastupitelstva obce č. 05/08/2001 ze dne 15. 8. 2001 je stanoven ve výši 57.300,-Kč na běžný rok. 
Délka odpisů budovy MŠ je 100 let, délka odpisů u venkovních hracích prvků je 15 let. 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje: 

a)  ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2016 ve výši 47.252,-Kč a jejich převedení 
do fondu reprodukce majetku 
b) odpisový plán MŠ Býšť pro rok 2017 

 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 14/12/2016 
 

10. Schválení Obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 o místním poplatku o místním poplatku za 
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. 

Rada obce projednala návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2016 o místním poplatku za provoz 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
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Výše poplatku v částce 500,- Kč za kalendářní rok byla vypočtena dle skutečných nákladů za rok 
2015 na sběr a svoz netříděného komunálního odpadu ve výši 735,34 Kč-, kdy z této částky byla 
stanovena sazba 250,-Kč a připočtena základní sazba 250,-Kč. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2016 o místním 
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů. 
 
Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 15/12/2016 

 
11. Schválení aktualizace Plánu rozvoje obce Býšť na období 2014 – 2018 

Rada obce v návaznosti na poradu zastupitelů projednala návrh na aktualizaci Plánu rozvoje obce 
Býšť na období 2014 - 2018, kdy investiční akce většího rozsahu evidovaná pod č. 31 
„Rekonstrukce kabin na fotbalovém hřišti v Býšti“ bude nově znít „Výstavba nových kabin na 
fotbalovém hřišti v Býšti“ a doporučuje zastupitelstvu obce tuto aktualizaci Plánu rozvoje obce Býšť 
na období 2014 -2018, ze dne 23. 2. 2015, schváleného usnesením č.10/02/2015, schválit.  

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje aktualizaci Plánu rozvoje obce Býšť na období 2014 
- 2018, ze dne 23. 2. 2015, schváleného usnesením č.10/02/2015, kdy investiční akce většího 
rozsahu evidovaná pod č. 31 „Rekonstrukce kabin na fotbalovém hřišti v Býšti“ bude nově znít 
„Výstavba nových kabin na fotbalovém hřišti v Býšti“. 
 
Rozprava: nebyla 
 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Hubert Dostál, Daniel Jirásek, Mgr. Jiří Kozák, Tomáš 
Ležík DiS, Ladislav Mlateček, Romana Petříková, Ing. Karel Picka, Roman Pospíšil, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Radomír Sovák DiS, Bc. Ondřej Valenda, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 16/12/2016 

 
12. Diskuze 

 
p. Jeník – uvedl, že dostával za poslední 2 měsíce stovku telefonátů s dotazy, proč letos neprovedli 
výlov rybníku. Důvodem byl nedostatek vody a tím silné zabahnění rybníka. Nové rybníky zapříčinily 
vyschnutí brodeckého potoka, který přivádí vodu do rybníka pana Jeníka. 
p. Petříková – uvedla, že inspekce, zabývající se stížností pana Jeníka, zjistila při šetření namístě, že 
není voda ani na přítoku do nových rybníků. Projevuje se dlouhodobý nedostatek vody. 
V souvislosti s touto problematikou vznikla diskuze mezi zastupiteli a p. Jeníkem bez požadavku na 
záznam. Závěrem bylo řečeno, že by se s touto problematikou měl pan Jeník obrátit na věcně 
příslušné úřady. 
p. Loskot – uvedl, že v rozpočtovém opatření V/2016 nezaznamenal v příjmech vybrané stočné za rok 
2016, proč tam nejsou. 
pí Petříková – upřesnila, že příjmy za stočné nemohou být uvedeny v tomto rozpočtovém opatření, 
neboť faktury byly rozeslány v tyto dny se splatností ke konci roku 2016, což také přesnil i pan Sovák. 
p. Loskot – vznesl dotaz na projednávání změny ÚP Býšť, konkrétně na změnu zastavitelnosti SV 
ploch nyní 20%. 
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pí Petříková – upřesnila, že se jedná o změnu zastavitelnosti ploch SV (stávající výstavby (a to z 20% 
na 45 %), schválení proběhne zastupitelstvem v jarních měsících 2017, nyní v námitkovém řízení u 
pana Poláka. Bude veřejné projednání a následně schválení v ZO.  
p. Loskot – k plochám pí Vaňkové nepochopil, zda rada obce nejdříve zamítla její žádost ve věci 
změny ÚP Býšť a následně jí vyhověla. 
pí Petříková – ne, žádost byla skutečně zamítnuta a následně ji bylo vysvětleno, proč k zamítnutí 
došlo, s čímž byla pí Vaňková spokojena a odůvodnění zamítnutí její žádosti přijala. 
p. Picka – upozornil a skutečnost, že faktury rozeslané k platbě stočného neobsahují období, za které 
se stočné vybírá. 
pí Petříková – technicky je velmi náročné tento údaj zanést do faktur a to z důvodu časové rozdílnosti 
odečtů m3 vodného z VaK u jednotlivých objektů,  které je podkladem pro stanovení stočného. 
p. Rozman – vznesl dotaz, který přechod pro chodce je předmětem investice zařazené pro rok 2017 a 
zdá se mu výše investice vysoká. 
pí Petříková – jedná se o přechod u kostela a cena je dána dle projektového rozpočtu. 
p. Rozman – vznesl dotaz k opravě místní komunikace v Hoděšovicích, zda se někdo nespletl ve 
výškách, pan Metelka bude vytopen při větších deštích. 
p. Svoboda – v návaznosti na email, který zaslal pí starostce v pátek 9. 12. 2016, vznesl dotaz, zda se 
bude vedení obce zabývat bezpečností situací v Bělečku podél silnice II/298 konkrétně vybudováním 
chodníku a v jakém časovém horizontu, zda jsou stanovena rizika. 
pí Petříková – uvedla, že Pardubický kraj plánuje modernizaci této silnice a to z Býště do Bělečka až 
po hranici kraje a v souvislosti s touto akcí bychom v roce 2017 rádi s předstihem provedli položení 
dešťové kanalizace podél II/298 při sjezdu do Bělečka s umístěním vpravo ve směru jízdy po stávající 
kanalizaci, na tuto akci máme zpracovaný projekt, nyní schválený rozpočet a bude se realizovat 
v jarních měsících 2017. Pro chodníky v Bělečku bude třeba posouzení projektanta se specializací na 
dopravní stavby a bude nutné zajistit zpracování projektové dokumentace a v dalším období se 
pokusit o výstavbu chodníku, bude-li to technicky možné. Obec je v jednání s Pardubickým krajem ve 
věci příprav na jejich plánovanou opravu II/298, kdy jsme apelovali na zanesení bezpečnostních prvků 
pro chodce v Bělečku do projektu opravy této silnice. 
p. Vondrouš – a jaká je situace zajištění bezpečnosti pro chodce v úseku od kapličky směrem na 
Krňovice, kdy v současné době se tato lokalita zastavuje RD a nákladní doprava v  např. převoz řepy 
a další jezdí v tomto úseku běžně rychlostí 100 km /hod. Cedule konec obce je umístěna již 
v zástavbě, je možné s tímto něco udělat? 
pí Petříková – v rámci modernizace II/298 navrhuje Pardubický kraj bezpečnostní prvky pro docílení 
požadované bezpečnosti provozu na této komunikaci, požádáme příslušný dopravní úřad o povolení 
posunutí začátku a konce cedule obce v Bělečku na konec zástavby. 
Na tuto problematiku byla vedena další diskuze bez požadavku na záznam. 
p. Loskot – nemohla by obec oslovit kraj o závazné stanovisko, kdy bude realizována modernizace 
II/298 
p. Mlateček – termíny této akce „kloužou“, zatím nejsou upřesněny. 
p. Krupa – připojil se k požadavku p. Svobody a pana Vondrouše se vznesením dotazu na Pardubický 
kraj ve věci příprav a rozsahu opravy, co vlastně konkrétně se chystá a zda bude moci obec či 
jednotlivci vstoupit či připomínkovat řešení dopravní situace na II/298 v úseku v Bělečku. 
p. Mlateček – navrhoval vznést požadavek na snížení rychlosti na 40 km /hod se zajištěním měření 
rychlosti. 
p. Svoboda – měření MP je nedostačující byli tam asi 2x za dobu co tam bydlí. 
pí Petříková – toto tvrzení se nezakládá na pravdě, dle rozvrhu MP, který obdrží je zřejmé, že sledují 
bezpečnost provozu na silnici v Bělečku, ale nejsou dlouho na jednom místě, protože si řidiči dají 
vzájemně vědět, měří poměrně často, musí dodat, že 80% přestupků je u místních občanů, MP je 
ochotná vychází starostce vstříc a to i operativně dle aktuální potřeby obce. 
p. Rozman – vznesl dotaz na pracovní skupinu zabývající se bezpečností dopravy v obci Býšť, mluvilo 
se o zpomalovacím zařízení, vjezdové bráně na I/35, co se v tom děje. 
p. Kozák – v současné době nemá k tomu co říci, vjezdová brána není-li u přechodu pro chodce a 
pokud není odůvodněná je braná v podstatě ex lege.  
p. Mlateček – mají se instalovat bezpečnostní zrcadla. 
p. Rozman - upozornil na zpomalovací ostrůvek u Chvojence. 
Na toto téma opět vznikla diskuze bez požadavku na záznam. 
p. Pospíšil – řešíme zde větrné mlýny, jde především o ukázněnost jednotlivých řidičů. 
p. Bezouška – upřesnil nové umístění dopravních zrcadel v obcích Býšť a Bělečko. 
p. Rozman – vznesl dotaz, kdo kontroluje plnění vyhlášky o volném pobíhání psů, dělá s tím někdo 
něco, než se stane nějaký problém. 
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pí Petříková – o žádném problému nevíme, obec má vyhlášku a tuto průběžně kontroluje městská 
policie. 
Na závěr starostka obce poděkovala všem přítomným za účast, popřála hezké svátky a do nového 
roku zdraví a pohodu a zasedání zastupitelstva ukončila. 
 
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:02 hod a ukončeno v 20:55 hod. 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Usnesení č. 01/12/2016  program zasedání zastupitelstva obce  
  
Usnesení č. 04/12/2016  prodej pozemku obce Býšť p. č. 36/13 v k. ú. Býšť zapsáno na LV 

10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální 
pracoviště Pardubice, o výměře 442 m2 panu Miloši Valentovi, bytem 
Palachová 1105/4, Hradec Králové za cenu 100,-Kč za m2. 

Usnesení č. 05/12/2016 bezúplatný převod pozemků obce Býšť 
- p. č. 1353/5 o výměře 181 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/7 o výměře 198 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1353/13 o výměře 42 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 
- p. č. 1363/14 o výměře 72 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace 

vše v obci Býšť v k. ú. Býšť, zapsaných na LV 10005 u Katastrálního 
úřadu pro Pardubický kraj, Katastrální pracoviště Pardubice, do 
vlastnictví Pardubického kraje. 

Usnesení č. 06/12/2016  bezúplatný převod pozemků dle GP č. 370-69/2016 ze dne 21. 9. 
2016 v tomto rozsahu: 
- pozemek p. č. 556/5 – o výměře 674 m2, ostatní plocha, 
ostatní komunikace, oddělený od pozemku 556/1, ostatní plocha, 
silnice, z majetku Pardubického kraje do majetku Obce Býšť, zapsáno 
na LV č. 102 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální 
pracoviště Pardubice. 
- pozemek p. č. 556/6 – o výměře 47 m2, ostatní plocha, 
silnice, oddělený od pozemku p. č. 556/4 z majetku Obce Býšť do 
majetku Pardubického kraje, zapráno na LV č. 10001 u Katastrálního 
úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice. 

 
 
Usnesení č. 08/12/2016 bezúplatný převod pozemků: 

a)  z vlastnictví Pardubického kraje do vlastnictví Obce Býšť 
v tomto rozsahu: 

p. p. č. výměra v m2 p. p. č. výměra v m2 p. p. č. výměra v m2 

1363/19 4053 1363/20 948 1363/21 907 

1363/22 129 1363/23 128 1363/24 111 

1363/25 65 1363/26 41 1363/27 24 

1363/28 5 1370/2 111 

vše zapsáno na LV č. 440 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, 
katastrální pracoviště Pardubice, vše v k. ú. Býšť. 

b)  z vlastnictví Obce Býšť do vlastnictví Pardubického kraje 
v tomto rozsahu: 
p. č.  180/21 o výměře 16 m2, p. č. 1363/29 o výměře 87 m2, 1363/30 
o výměře 13m2, č. 1363/31 o výměře 47 m2, 
vše zapsáno na LV 10005 u Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, 
katastrální pracoviště Pardubice, vše v k. ú. Býšť.  
Vše v souladu s GP pro rozdělení pozemků č. 905-25/2015 ze dne 31. 
3. 2016 

  
Usnesení č. 09/12/2016 rozpočtové opatření č. V/2016 (V. změna rozpočtu na rok 2016)  
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Usnesení č. 10/12/2016 rozpočet Obce Býšť pro rok 2017, včetně rozpočtů fondů – Sociálního 
fondu a Fondu rozvoje bydlení. 

 
Usnesení č. 11/12/2016 plán financování obnovy vodovodů a kanalizací pro obnovu v letech 

2016 – 2025 v obci Býšť. 
 
Usnesení č. 12/12/2016 čerpání finančních prostředků z fondů ZŠ Býšť v tomto rozsahu: 

a) z rezervního a investičního fondu do výše 250.000,-Kč - na 
nákup vybavení do cvičné kuchyně s postupným čerpáním do konce 
března 2017 
b) z fondu odměn a rezervního fondu do výše 187.000,-Kč – na 
použití dofinancování mzdových nákladů, odvodů sociálního a 
zdravotního pojištění, přídělu do FKSP a popřípadě na dofinancování 
nepředvídatelných výdajů na provoz ZŠ Býšť. 

 
Usnesení č. 13/12/2016 a) ponechání odpisů ZŠ Býšť za rok 2016 ve výši 443.578,-Kč a 

jejich využití k případné opravě budov ZŠ Býšť a pořízení investičního 
majetku se souhlasem zřizovatele 
b) odpisový plán ZŠ Býšť pro rok 2017. 

 
Usnesení č. 14/12/2016 a)  ponechání odpisů MŠ Býšť za rok 2016 ve výši 47.252,-Kč a 

jejich převedení do fondu reprodukce majetku 
b) odpisový plán MŠ Býšť pro rok 2017. 

 
Usnesení č. 15/12/2016 Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2016 o místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. 

 
Usnesení č. 16/12/2016 aktualizaci Plánu rozvoje obce Býšť na období 2014 - 2018, ze dne 

23. 2. 2015, schváleného usnesením č.10/02/2015, kdy investiční 
akce většího rozsahu evidovaná pod č. 31 „Rekonstrukce kabin na 
fotbalovém hřišti v Býšti“ bude nově znít „Výstavba nových kabin na 
fotbalovém hřišti v Býšti“. 

 
Zastupitelstvo obce neschvaluje: 
 
Usnesení č. 07/12/2016 využití předkupního práva prodeje chaty ev. č. 60, umístěné na p. p. č. 

4700/15 v k. ú. Holice v Čechách, zapsáno na LV 3202 u 
Katastrálního úřadu pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště 
Pardubice.  

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 
Usnesení č. 02/12/2016 Zprávu o činnosti rady obce 
Usnesení č. 03/12/2016 Zprávu o činnosti výborů zastupitelstva obce 

 
 

Zápis byl vyhotoven dne 13. 12. 2016 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
Ověřovatelé: Ing. Karel Picka  v. r. dne 19. 12. 2016 
    

Ing. Hubert Dostál v. r.   dne 19. 12. 2016 
 
 

 
 
Romana Petříková v. r.        Roman Bezouška v. r.     
 starostka                                                           místostarosta          


